
ZAPIS
č.i,2612024

ze zasedání valného shromáŽdění Svazku obcí Čertovkao které se konalo
dne 17.12.2024 v zasedací místnosti obecního úřadu Horka I

účast na shrom áždéníDso
Za obec Brambory: Radek Toman, Josef Semerád,,|ng.Miroslav Štoček
Za obec Horka I: Ing. Jiří Doubek, Petr Loužil, Miloš Musílek
Za obec Horušice: Vlastimil ŠálenYr, Milan Štoček, Josef Karkoš

Program zasedání
1. Zvo|eri zapisovatele, ověřovatelů zápisu a návrhové komise.2. Odsouhlasení rozšiřujících bodů programu.
3. Projednání a schválení rozpoětu DSo Čefiovka na rok20254. ustanovení inventaizační komise.
5. Projednání a schválení smluv s firmou ALIS, spol. s r.o.
6. Projednrání uložení finančních prostředků DSOČefiovka.
7. Všeobecnéinformace.
8. Kontrola Plnění rozpoČtu běžného roku a schválení Rozpočtového opatření ě.2.9. Diskuse
10. Schválení usnesení

průběh zasedání
Předseda sPrávního rnýboru pan Ing. Jiří Doubek zahájil valné shromáždění Svazku obcí
Certovka Přivítaním přítomných. Shledal, že valné shromáždění je vzhledem k účasti devíti
ČlenŮ, tři za kaŽdou obec, usnášeníschopné. Valné shromážáění poté probíhalo podle
připraveného a řádně vyvěšeného programu.

1,, zvolení zapisovatele, ověřovatelů zápisu a návrhové komise.
Zapisovatel: Ing. Jiří Doubek
ověřovatelé zápisu: Miloš Musílek, Ra{ek Toman, Vlastimil Šaleni,
Návrhová komise: Peh Loužil, Milan Štoěek, Josef Semerád

2. Odsouhlasení rozšiřujících bodů.
Do programu nebyly zahmuty žádné rozšiřující body.

Výsledek hlasovrání: schváleno
přítomno: 9 pro: 9, proti: 0, zdrželo se: 0



3. Projednání a schválení Rozpočtu DSo čertovka na rok 2025.
Valné shromáždění projednalo Návrh rozpočtu DSO Čeftovka na rok 2025 a schválilo
jej v předloŽené podobě. Rozpočet byl schválen jako schodkovY. Výše příjmů 4 500,- Kč,
výŠe výdajŮ 57 100,- Kč. Schodek 52 600,- Kč bude pokryt z přebytku hospodaření za rok
2024. Schválený Rozpočet na rok 2025 je veden pod čj. 2412024.

Výsledek hlasovaní: schváleno
přítomno: 9 pro: 9, proti: 0, zdrželo se: 0

4. ustanovení inventarizační komise.
K3t.12.2024bude provedena dokladová inventura. Inventaňzační komise je ve složení Petr
Loužil,Vlastimil ŠálenY, a Radek Toman.

Výsledek hlasování : schváleno
přítomno: 9 pro: 9, proti: 0, zdrželo se: 0

5. Projednání a schválení smluv s firmou ALIS, spol. § r.o.
Předseda seznámil přítomné s návrhem smluv se společností ALIS, spol. s r.o., pro zajištění
Provozu ÚČetního systému KEO. Jedná se o smlouvy o poskytování hostingovýctr,služeĚ číslo
INS 03 4921 2 a Licenóní smlouvu SAAS -M03 0 63 l 24. Valné shromáždění smlouvy proj ednalo
a schválilo a pověřilo předsedu jejich podpisem.

Výsledek hlasování: schváleno
přítomno: 9 pro: 9, proti: 0, zdrželo se: 0

6. projednání uložení finančních prostředků Dso čertovka.
Předseda seznámil přítomné s možností uložení volných finančních prostředků na lépe
ÚroČené Účty. DSO má v současné době účty u ČNn a KB kde jsou na spořícím účtu nízké
Úrokové sazby. Banka Moneta aktuálně nabizi možnost zíidit zdarma běžný účet a dále
sPořící ÚČet s ÚroČením 2,1 oÁ ročně a termínovaný vklad na 3 měsíce s automatic§ým
obnovením s ÚroČením 3,5 Yo roěně. Valné shromáždění projednalo a schválilo uložení
200 000 Kě na termínovaný úěet a 40 000 Kě na spořící účet u banky Moneta, zbytek bude
uloŽen na běŽné ÚČty u KB a Moneta. Valné shromáždění pověřilo předsedu optimalizovat
s ohledem na rozpočet uložení volných prostředků DSO na účtech u výše uvedených bank.

Výsledek hlasování: schváleno
přítomno: 9 pro: 9, proti: 0, zdrželo se: 0



7. Všeobecné informace

Finanční kontrola předložila zápis z kontroly dne 29.11.2024. Nebyly zjištěny žádné
nedostatky.

Výsledek hlasování: schváleno
přítomno: 9 pro: 9, proti: 0, zdrželo se: 0

8. Kontrola plnění rozpočtu běžného roku a schválení Rozpočtového
opatření č.2.

Valné shromáždění projednalo plnění rozpočtu běžného roku a provedlo potřebné zmény.
Schválilo Rozpočtové opatření ě.2 vedené pod čj, 2512024.

Výsledek hlasování: schváleno
přítomno: 9 pro: 9, proti: 0, zdrželo se: 0

9. Diskuse.
Do diskuse nebyly vzneseny žádné příspěvky.

10. Schválení usnesení.
Usnesení bylo schváleno ve znénívedeném pod čj. 2312024.

Výsledek hlasování: schváleno
přítomno: 9, pro: 9, proti: 0, zdrželo se: 0

ZapsaI. Ing. Jiří Doubek

Ověřovatelé zápisu: Miloš Musílek

Radek Toman

Vlastimil ŠalenY,

V Horce I dne I7.12.2024

předseda správního výboru


